



认证证书

安徽富信半导体科技有限公司

统一社会信用代码： 91340500MA2U0F4Y2F

注册地址：安徽省马鞍山市郑蒲港新区金蒲电子信息产业园1#东侧

生产/经营地址：安徽省马鞍山市郑蒲港新区金蒲电子信息产业园1#东侧

质量管理体系

符合标准：**GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015**

认证范围： 半导体封装产品的生产、销售

初次注册日期： 2023-09-18

发放/改版日期： 2023-09-18

注册编号： LY308H8068Q

失效日期： 2026-09-17



获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

以贴在证书上的合格标签表明通过监督审核。

上海利仰认证有限公司（CNCA-R-2021-860，地址：上海市杨浦区宁国路218号712室）依据国家认证认可监督管理委员会准则及上海利仰认证有限公司认证规则规定，发放此证书

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询



签发人

上海利仰认证
SHLY | SHANGHAI LIYANG
CERTIFICATION

上海利仰认证有限公司
上海市杨浦区宁国路218号712室



Certificate of Registration

ANHUI FOSAN SEMICONDUCTOR TECHNOLOGY CO., LTD.

USCI: 91340500MA2U0F4Y2F

Registered address: EAST OF NO.1, JINPU ELECTRONIC INFORMATION INDUSTRIAL PARK,
ZHENGPU PORT NEW DISTRICT, MAANSHAN CITY, ANHUI PROVINCE, CHINA

Production / Business address: EAST OF NO.1, JINPU ELECTRONIC INFORMATION INDUSTRIAL
PARK, ZHENGPU PORT NEW DISTRICT, MAANSHAN CITY, ANHUI PROVINCE, CHINA

operates a

Quality Management System

which complies with the requirements of:

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

The registration covers PRODUCTION AND SALES OF SEMICONDUCTOR PACKAGING PRODUCTS

Original Certification: 2023-09-18

Issue/Revised Date: 2023-09-18

Registration No: LY308H8068Q

Expiry Date: 2026-09-17

1st
Surveillance
Audit

2nd
Surveillance
Audit

The certified organization must regularly receive supervision and audit and passed the examination and approval. This certificate will continue to be valid. The qualified label attached to the certificate indicates that the audit has been approved. Shanghai Liyang Certification Co., Ltd. (CNCA-R-2021-860, Address: Room 712, No. 218, Ningguo Road, Yangpu District, Shanghai) issued this certificate according to the rules of CNCA and the rules of certification of Shanghai Liyang Certification Co., Ltd. The certificate can be verified on CNCA's web site at www.cnca.gov.cn.



上海利仰认证
SHLY | SHANGHAI LIYANG
CERTIFICATION



signer:

Shanghai Liyang Certification Co., Ltd.
Room 712, No. 218, Ningguo Road, Yangpu District, Shanghai